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Voorzitter, het persbericht bij de begroting heeft als titel “samen 
investeren in een energieke stad”

We zijn blij dat er middelen worden uitgetrokken voor o.a. meer 
groen, het sociaal domein, sport, preventie woninginbraken en 
woningbouw.

Naast deze positieve toonzetting hebben we ook zorgen. Het 
college heeft bijvoorbeeld een forse opgave op het gebied van 
huisvesting scholen en er is een ambitieus en kostbaar plan 
met betrekking tot de verkeerscirculatie in Gouda en bij diverse 
intensiveringen zijn de kosten nog niet helder. Er zijn ook 
zorgen rond de betaalbaarheid van de jeugdzorg. En de 
personeelslasten van de eigen organisatie stijgen behoorlijk.

Voorzitter, ik wil nu nog specifiek op een aantal zaken ingaan.

Ecopark

Binnenkort gaan we het in de gemeenteraad hebben over het 
Ecopark, het nieuwe afvalbrengstation. We zetten ons al een 
aantal jaren in voor het toevoegen van een kringloopwinkel aan 
het Ecopark. 
In hoeverre is de wethouder bereid om in ieder geval het 
inzamelpunt voor kringloopwinkels een prominente plek te 
geven op het Ecopark, zodat deze ook goed gebruikt zal 
worden?

Betrokkenheid gemeenteraad bij gebiedsontwikkeling 

De ChristenUnie maakt zich zorgen over het late moment, vaak 
pas bij de vaststelling van bestemmingsplannen, waarop de 
raad in positie wordt gebracht. Denk daarbij aan projecten zoals 
de Spoorzone en Westergouwe. Het is belangrijk dat kader 
stellende rol van de gemeenteraad niet uit het oog verloren 
wordt. We vragen hier het college alert op te zijn. 



We verzoeken de wethouder om in ieder geval bij grote 
ontwikkelingen gebiedsvisies te laten vaststellen door de 
gemeenteraad.

VCP

Voorzitter, we zijn blij dat volgend jaar in afwachting van het 
VCP enkele knelpunten vast worden opgepakt en we steunen 
het verzoek om die middelen daarvoor in 2020 vrij te maken. 
We wijzen er nogmaals op dat de schoolzones ook zo’n 
knelpunt is. Kan de wethouder toezeggen hier volgend jaar mee 
aan de slag te gaan?

Participatie

In het coalitieakkoord staat dat de participatieladder zal worden 
toegepast  bij beleidsvoornemens. Tot nu toe wordt dit in de 
raadsstukken niet expliciet zichtbaar gemaakt. Kan de 
wethouder toezeggen dat dit vanaf 2020 wel zal gaan 
gebeuren?

Intensiveringen - PM Posten

Voorzitter, er staan diverse intensiveringen op stapel waarvan 
de financiële consequenties nog onduidelijk zijn. Dat maakt het 
totale financiële plaatje voor Gouda onzeker en dat vinden we 
een punt van zorg. We roepen het college op om – zodra  er 
meer zicht is op de financiële onderbouwing van deze 
investeringen -  meer helderheid aan de raad te geven.

Sociaal Domein

Voorzitter het sociaal domein is een mooi, maar  financieel 
uitdagend domein. Het vergt veel inzet om grip te houden op de 
uitgaven in dit domein. De ChristenUnie vindt het van groot 
belang dat de jeugdhulp – zeker voor de meest kwetsbare 
gezinnen – geborgd blijft. 



Minister de Jonge en Minister Dekker hebben de Kamer vorige 
week een brief gestuurd waarin zij aangeven wat de aanpak 
van het Rijk is om de kwaliteit van met name de 
Jeugdbescherming en jeugdreclassering te borgen. Ook is er 
onderzoek aangekondigd om te bezien hoe de jeugdhulpplicht 
voor gemeenten afgebakend kan worden, en in hoeverre de 
toegekende middelen structureel gemaakt moeten worden (na 
2021). 
Kan de wethouder aangeven welke inspanningen ze verricht 
om grip te houden op de financiën in dit domein en tegelijk de 
zorg voor juist de meest kwetsbare gezinnen (daar waar de 
veiligheid in het geding is en waar zware psychiatrische 
problemen spelen) te waarborgen?

Onderwijs

De ChristenUnie is blij dat het IHP inmiddels is vastgesteld.  
Wat de ChristenUnie betreft is het hoog tijd om nu 
daadwerkelijk aan de slag te gaan aangezien diverse scholen 
nu huisvesting hebben die niet voldoet. Los van het IHP 
verdient ook de huisvesting van de Goudse Waarden en de 
Ark-Gemiva aandacht en is het zaak om daar voortvarend mee 
aan de slag te gaan. Wat is de stand van zaken met betrekking 
tot deze twee scholen?

Gouda 750

Gouda is een prachtige stad. De ChristenUnie kijkt er naar uit 
om in 2022 te vieren dat Gouda 750 jaar stadsrechten heeft. 
Gouda is al mooi, maar de ChristenUnie ziet reikhalzend uit 
naar de plannen van het collega om Gouda tegen die tijd nog 
mooier te maken door onder meer herstel van panden in de 
binnenstad. De wethouder heeft toegezegd dat er dit jaar een 
plan voor de panden naar de raad zal komen. Kan de 
wethouder aangeven of dat ook daadwerkelijk gaat lukken?



Voorzitter, ik rond af. We zijn blij dat er geïnvesteerd wordt in 
onze stad en dat de begroting langjarig sluitend is. 

Er zijn echter wel de nodige uitdagingen en dat vraagt om 
goede afwegingen en keuzes maken door zowel het college als 
de raad. 

We wensen het college veel wijsheid toe en Gods zegen bij het 
besturen van onze mooie stad.


